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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Mi az oka annak, hogy hirtelen nem tartják fontosnak a 
gyógyszerészek személyes jelenlétét a gyógyszertárakban? " 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Ma Magyarországon közel hétszázezer embernek problémát jelenthet a gyógyszerek kiváltása, mert
az  adott  településen  nincs  gyógyszertár.  Nem  ez  az  egyetlen  szolgáltatási,  közszolgáltatási
anomália.  Több mint  százezer  gyermek van egészségügyi  ellátás  nélkül,  mert  egyszerűen nincs
háziorvosuk,  a  közlekedést  szétverték,  gondoljanak  a  MÁV  „működésére”,  vagy  a  mára
gyakorlatilag összeomló egészségügyre, ahol a legalapvetőbb vizsgálatokra, mint például egy hasi
ultrahang félévet  kell  várni.  Ezek mind olyan közszolgáltatások melyeknek a  megszervezéséért
fizetünk Önöknek. Adót fizetünk, - ebből kellene Önöknek ezt színvonalasan  megszervezni, - de
nem teszik. Lehetne sokáig folytatni a sort, de most a legújabb találmányukkal  kell foglalkozni,
mert veszélyes intézkedést hoztak.
Kiadta új rendeletét a Belügyminiszter arról, hogy májustól a gyógyszertárakban nem kell majd
gyógyszerészeknek lennie.
Az ember ilyenkor, arra tud gondolni, hogy valakinek elgurult a gyógyszere. Mi jöhet még? Az
épületeket, hidakat mérnökök nélkül tervezik, építik és a villamost is az vezeti aki arra jár és van
egy B kategóriás jogsija?
Az emberek egészsége nem játék, és nem lehet politikai játszmák tárgya.
 
Az Egészségügyi Világszervezet (WHO) és a Nemzetközi Gyógyszerészeti Szövetség (FIP)] hat
alapelve közül az első, hogy a gyógyszerész előzetes időpont-egyeztetés nélkül azonnal elérhető
legyen  a  betegek  számára”  –  és  ez  szerepel  a  képzést  nyújtó  egyetemek  dékánjainak  közös
állásfoglalásában is.
A érintettek közül, a kamarai elnök szerint a betegek nem azt a színvonalú ellátást kapják majd,



mint amire szükségük van. 
 
A gyógyszertárak ugyanis nem egyszerű üzlethelyiségek, ahol gyógyszerkiadás történik, hanem az
egészségügyi ellátórendszer alapvető részei.
A gyógyszerészek jelenléte garancia a szakmai szempontok érvényesülésére, sőt arra is, hogy akár
gazdasági szempontokkal szemben is a betegek érdeke érvényesüljön.
A betegek érdeke érvényesüljön!  
Nem a cégek, új, Önök által „összegründolt” projekt társaságok érdeke.
Ezt  a  gyógyszerészeti  kontrollt,  a  betegbiztonság  garantálását  próbálják  most  kiírni  az
ellátórendszerből.
 
Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1. Mi az oka annak, hogy hirtelen nem tartják fontosnak a gyógyszerészek személyes 
jelenlétét a gyógyszertárakban?

2. Hogyan biztosítja a betegek ellátásának biztonságát az intézkedés?
3. Hogyan biztosítják a szakmai kontrollt a gyógyszertárakban gyógyszerészek nélkül?
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